
Knygų 
skolinimas ir 
grąžinimas

Šis tekstas yra parašytas lengvai suprantama kalba.

Lengvai suprantama kalba reikalinga žmonėms,

kuriems yra sunku suprasti ir perskaityti įprastus tekstus.

Lengvai suprantama kalba padeda žmonėms 

sužinoti naujos informacijos.

Tokių tekstų jau yra įvairiose pasaulio šalyse.

Europos lengvai suprantamos kalbos simbolis. 

Daugiau informacijos rasite čia: 

https://www.inclusion-europe.eu/easy-to-read/
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Knygų skolinimas  
ir grąžinimas

Kai užsiregistruosite bibliotekoje ir

turėsite skaitytojo pažymėjimą,

galėsite iš bibliotekos paimti knygų.

Šias knygas galėsite neštis į namus.

Kai knygas perskaitysite, 

jas turėsite grąžinti į biblioteką.

Jeigu norėsite pasiimti knygą,

galėsite ją pasiimti iš skyriaus,

kuris vadinasi Laisvalaikio skaitinių skyrius.

Šie skyriai yra atvirose bibliotekos vietose:

	 •	2 bibliotekos aukšte,

	 •	3 bibliotekos aukšte,

	 •	5 bibliotekos aukšte.

Atvira bibliotekos vieta yra erdvė,

kuri yra atidaryta ir į kurią

galite laisvai patekti.

Jeigu ant knygos yra priklijuotas lipdukas

ir ant lipduko yra parašyta LS,

tai reiškia, kad ši knyga yra 

iš Laisvalaikio skaitinių skyriaus.

Jeigu žinote, kokios knygos norite, 

bet nežinote, kur jos ieškoti,

Jūs galite knygą užsisakyti.
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Knygą galite užsisakyti 

informacijos ir registracijos vietoje.

Ši vieta yra 2 bibliotekos aukšte.

Jeigu Jums reikia pagalbos, 

Jūs galite:

	 •	paprašyti pagalbos skaityklos darbuotojo.

	 •	paskambinti telefonu.

 

	 Telefono numeris yra

	 +370 5 249 7028. 

Kai paskambinsite, Jums reikės pasakyti:

	 •	savo skaitytojo pažymėjimo numerį,

	 •	koks yra knygos, kurią norite pasiimti pavadinimas,

	 •	koks autorius parašė tą knygą.

Jeigu norite pasiimti arba grąžinti knygą,

tai galite padaryti ir savitarnos aparatu.

Savitarnos aparatas yra daiktas,

į kurį pats galite įdėti knygą,  

kurią norite grąžinti. 

 

Savitarnos aparatus galite rasti:

	 •	prie pagrindinių bibliotekos durų. 

	 •	prie informacijos ir registracijos vietos.

		  Ši vieta yra 2 aukšte,

		  202 patalpoje. 
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Kai norėsite pasiimti knygas: 

	 •	galėsite paimti ne daugiau nei 10 knygų.

	 •	šias knygas galėsite skaityti 30 dienų.

		  30 dienų yra vienas mėnuo.

		  Tada reikės knygas grąžinti 

		  į biblioteką.

Jeigu per 30 dienų nespėjote perskaityti knygos,

galite ją skaityti ilgiau.

Tai reiškia, kad galėsite skaityti knygą 

dar 14 dienų.

14 dienų yra 2 savaitės.

Jeigu norite pratęsti knygos skaitymą,

apie tai turite pasakyti bibliotekos darbuotojams.

4 puslapis iš 4

Šį tekstą lengvai suprantama kalba rengė:

	 •	Paslaugų departamento darbuotojai

	 •	Vilius Jakubčionis

Šį tekstą lengvai suprantama kalba vertino:

	 •	Birutė Pocevičiūtė

	 •	koordinavo Paula Stašaitienė

Nuotraukų autorius:

	 •	Vygaudas Juozaitis


